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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rozstání konaného dne 
12.5.2023 v zasedací místnosti v Baldovci 

 
Zahájeno: 18:00 hod.      Ukončeno: 19:30 hod. 
 
Přítomní zastupitelé: Miroslav Hrstka, Aleš Kolář, Petr Kraus, Martin Maňoušek, Martin 

Slouka, Oto Tesař, Jaroslav Tihelka 
 
Omluvení zastupitelé: Dana Hudcová, Michal Štrajt - příchod 19:00 
 
Zapisovatel:   Miroslav Hrstka 
Návrhová komise:  Martin Slouka, Oto Tesař 
Ověřovatelé zápisu:  Aleš Kolář, Jaroslav Tihelka 
 
Program: 
 

1. Zahájení 
2. Úprava pravomocí starosty obce k provádění rozpočtových opatření 
3. Rozpočtová opatření 
4. Dodatek č.2 ke smlouvě o dílo č.21-T042 obec Baldovec – stoková síť 
5. Dodatek č.1 k pachtovní smlouvě č.1591 
6. Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 

obecního systému odpadového hospodářství 
7. Skupina pro interní audit 
8. Střednědobý rozpočtový výhled obce na roky 2025-2026 
9. Zahájení výběrového řízení na VO obce – doplněný bod 
10. Cenová nabídka inženýrská činnost stoková síť Baldovec – doplněný bod 
11. Diskuze 
12. Závěr 

 
Bod 1 - Zahájení 
Zasedání zahájil starosta obce Petr Kraus přivítáním občanů a zastupitelstva obce, seznámil 
s programem a požádal o doplnění programu o dva body. Zahájení výběrového řízení na VO obce a 
projednání cenové nabídky na inženýrskou činnost stoková síť Baldovec. Výběrové řízení by byl nově 
bod 9 a projednání cenové nabídky bude bod 10. Diskuze a závěr se posunou za tyto projednané 
body. Dále starosta požádal přítomné, zda má někdo další návrhy na doplnění programu. Nikdo další 
neměl návrh na doplnění, nechal tedy o programu zasedání, jak navrhl se dvěma doplněnými body 
hlasovat. 
Hlasování o doplněném programu veřejného zasedání: Pro -  7, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Starosta určil zapisovatelem Miroslava Hrstku a navrhl návrhovou komisi Martina Slouku a Otu Tesaře 
a ověřovatele zápisu Aleše Koláře a Jaroslava Tihelku. Návrhy zastupitelstvo schválilo. 
Hlasování o zapisovateli, návrhové komisi a ověřovatelích zápisu: Pro -  7, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo program veřejného zasedání, návrhovou komisi a ověřovatele 
zápisu. 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2 – Úprava pravomocí starosty obce k provádění rozpočtových opatření 
Starosta seznámil problematikou tohoto bodu. Při konečném přezkoumání hospodaření obce Rozstání 

za rok 2022 dne 6. 4. 2023 bylo zjištěno překročení kompetence starosty obce při schvalování 

rozpočtových opatření č. 10 a 12 v roce 2022. Rozpočet se skládá z příjmů, výdajů a financování. Ovšem 
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na zasedání zastupitelstva ze dne 4.11.2022 v usnesení projednávaného bodu 3 Limit starosty pro 

samostatná rozpočtová opatření nebylo financování uvedeno. 

Porušeno ustanovení § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů, kde se stanoví, že radě obce je vyhrazeno zabezpečovat hospodaření obce podle schváleného 

rozpočtu a provádět rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem obce.  

Starosta tudíž navrhl úpravu pravomocí v tomto znění: Zastupitelstvo obce stanovuje rozsah starostovi 

obce k provádění jednotlivých rozpočtových opatření pro změny rozpočtu do celkové výše 100 000 Kč 

na straně výdajů a neomezeně pro změnu rozpočtu na straně příjmů a financování. 

Rozpočtovou změnu ve vyšších částkách může starosta provádět jen v případě rozpočtového zapojení 

účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů (příjem dotace a k tomu odpovídající 

výdaje k čerpání dotace). 

Zastupitelstvo obce dále stanovuje kompetenci starosty obce k provedení potřebného rozpočtového 

opatření v období od posledního zasedání zastupitelstva obce v daném kalendářním roce do 31. 12. 

daného kalendářního roku bez omezení. Toto zmocnění se poprvé použije pro kalendářní rok 2023. 

Rozpočtová opatření prováděna starostou obce budou na nejbližším zasedání zastupitelstva obce 

předložena zastupitelstvu na vědomí se stručným odůvodněním (odůvodnění lze na zasedání podat 

ústně). 

Hlasování o úpravě pravomocí starosty obce k provádění rozpočtových opatření: Pro -  7, Zdržel se - 
0, Proti -  0 
 
Usnesení: „Zastupitelstvo obce stanovuje rozsah starostovi obce k provádění jednotlivých 

rozpočtových opatření pro změny rozpočtu do celkové výše 100 000 Kč na straně výdajů a neomezeně 

pro změnu rozpočtu na straně příjmů a financování. 

Rozpočtovou změnu ve vyšších částkách může starosta provádět jen v případě rozpočtového zapojení 

účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů (příjem dotace a k tomu odpovídající 

výdaje k čerpání dotace). 

Zastupitelstvo obce dále stanovuje kompetenci starosty obce k provedení potřebného rozpočtového 

opatření v období od posledního zasedání zastupitelstva obce v daném kalendářním roce do 31. 12. 

daného kalendářního roku bez omezení. Toto zmocnění se poprvé použije pro kalendářní rok 2023. 

Rozpočtová opatření prováděna starostou obce budou na nejbližším zasedání zastupitelstva obce 

předložena zastupitelstvu na vědomí se stručným odůvodněním (odůvodnění lze na zasedání podat 

ústně).“ 

    Usnesení bylo přijato 

Bod 3 – Rozpočtová opatření 
Starosta seznámil s rozpočtovým opatřením č.2/2023 a dále rozpočtovým opatřením č.3/2023. Dále 
starosta upozornil na skutečnost, že rozpočtové opatření č.1/2023 bylo provedeno v době, než byla 
odhalena chyba auditory a rozpočtové opatření č.1/2023 zastupitelstvo vzalo na vědomí na veřejném 
zasedání dne 24.2.2023. Proto znovu seznámil s položkami rozpočtového opatření č.1/2023. A nechal 
o provedených rozpočtových opatřeních hlasovat. 
Hlasování o schválení rozpočtových opatřeních č.1/2023, č.2/2023 a č.3/2023 Pro -  7, Zdržel se - 0, 
Proti -  0 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo rozpočtová opatření č.1/2023, č.2/2023 a č.3/2023 
     Usnesení bylo přijato 
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Bod 4 – Dodatek č.2 ke smlouvě o dílo č.21-T042 obec Baldovec – stoková síť 
 
Starosta seznámil s dodatkem č.2 ke smlouvě o dílo č.21-T042 mezi obcí Rozstání a společností Provod 
– inženýrská společnost, kterým se upravuje znění čl.III Předmět plnění a čl. IV Cena díla platební 
podmínky. Důvodem ke změně předmětu plnění je podstatná změna technického řešení a nutnost 
zajištění změny vydaného územního a vodoprávního povolení, což vyžaduje zpracování projektové 
dokumentace změny stavby před jejím dokončením. Přítomní občané se dále ptali na pokračování 
projektu a změny díla. P. J. se ptala zda došlo ke změně řešení větve u jejího domu. Starosta odpovědět, 
že část zůstává stejná, část se z tlakové kanalizace mění na gravitační. P.V. se dotazoval, zda projektanti 
budou znovu obcházet majitele kvůli smlouvám. Starosta uvedl, že pokud úpravy budou mít vliv na 
změnu stavby před dokončením, tak budou. P. C., zda se ptal zda bude opravená PD platit již do její 
realizace. Starosta opověděl, že ano a chtěli bychom mít změnu stavby vyřešenou do konce letošního 
roku. 
 
Hlasování o schválení dodatku č. 2 ke smlouvě č.21-T042: Pro -  7, Zdržel se - 0, Proti -  0 

Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo dodatek č. 2 ke smlouvě č.21-T042 mezi obcí Rozstání a společností 
Provod – inženýrská společnost 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 5 – Dodatek č.1 k pachtovní smlouvě č.1591 
 
Starosta seznámil s dodatkem č.1 k pachtovní smlouvě č. 1591 mezi obcí Rozstání a společností AGRO 
Rozstání družstvo. Dodatek aktualizuje seznam propachtovaných pozemků a jejich výměr  
 
Hlasování o schválení dodatku č.1 k pachtovní smlouvě č.1591: Pro -  7, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo dodatek č.1 k pachtovní smlouvě č.1591 mezi obcí Rozstání a 
společností AGRO Rozstání družstvo. 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 6 – Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do 
obecního systému odpadového hospodářství 
 
Starosta seznámil se zněním smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství číslo OS202320000322 mezi firmou 
EKO-KOM a.s a obcí Rozstání. Přítomní občané se dotazovali u tohoto bodu dále na možnosti 
vybudovat sběrný dvůr, popřípadě další možnosti sběru odpadu. Starosta uvedl, že sběrný dvůr je plán 
do budoucna a na pracovních poradách zastupitelstva jsme probírali. Dále se do budoucna nabízí 
možnost komunitní kompostárny. Nyní zastupitelstvo pracuje na získání nádob na plast a papír pro 
občany a zavedení systému door to door v obci. Po debatě a poznatcích občanů starosta přistoupil 
k hlasování. 
 
Hlasování o schválení smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného 
odběru do obecního systému odpadového hospodářství číslo OS202320000322 mezi firmou EKO-KOM 
a.s a obcí Rozstání:  
Pro -  7, Zdržel se - 0, Proti -  0 
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Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo smlouvu o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství číslo OS202320000322 mezi firmou 
EKO-KOM a.s a obcí Rozstání 
 
Po projednání a schválení bodu 6 se dostavil zastupitel Michal Štrajt. 
 
Bod 7 – Skupina pro interní audit 
Je nutné schválit skupinu pro interní audit za 1. pololetí, navrhl starosta tyto členy zastupitelstva: 
Michal Štrajt, Martin Maňoušek, Martin Slouka. Jiné návrhy nebyly proto starosta nechal hlasovat.  
Hlasování o skupině pro int. audit:   Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje skupinu pro interní audit ve složení: Michal Štrajt, Martin 
Maňoušek, Martin Slouka. 

Usnesení bylo přijato   
Bod 8 – Střednědobý rozpočtový výhled obce na roky 2025-2026 
Starosta seznámil přítomné s rozpočtovým výhledem na rok 2025 – 2026, který je nutno na toto období 
schválit. Byly tedy navrženy jednotlivé položky rozpočtového výhledu (viz. příloha zápisu). 
Hlasování o rozpočtovém výhledu na roky 2025 - 2026. Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2025 – 2026. 
     Usnesení bylo přijato 
 
Bod 9 – Zahájení výběrového řízení na VO obce – doplněný bod 
Starosta seznámil přítomné se záměrem vypsat výběrové řízení na dodávku svítidel veřejného osvětlení 
v obci. Bude se jednat o zakázku malého rozsahu kategorie 3. Předpokládaná cena svítidel do obce se 
pohybuje od 1,0-1,2mil. Kč. Budou zpracovány zadávací podmínky a budou osloveny minimálně 3 
firmy. Podle prvotních propočtů dojde ke snížení nákladů na energie cca o polovinu a vypočtená 
návratnost investice se pohybuje mezi 4-5 lety. 
Hlasování o zahájení výběrového řízení na dodávku svítidel VO do obce. Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo zahájení výběrového řízení a pověřuje starostu přípravou 
potřebných dokumentů. 

Usnesení bylo přijato 
 

Bod 10 – Cenová nabídka inženýrská činnost stoková síť Baldovec – doplněný bod 
Starosta seznámil s cenovou nabídkou na provedení inženýrské činnosti na akci obec Baldovec – 
stoková síť. Jedná se o vyřízení pravomocné změny stavby před dokončením. Cenovou nabídku podal 
L. G. – LG inženýring s nabídkovou cenou 57 000Kč včetně DPH. Cena nezahrnuje správní poplatky. 
 
Hlasování o přijetí CN na inženýrskou činnost od LG inženýring: Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo cenovou nabídku na provedení inženýrské činnosti od LG inženýring 
na akci obec Baldovec – stoková síť a pověřilo starostu obce podpisem objednávky (smlouvy). 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 11 – Diskuse  

- Do diskuze se přihlásila p. J., která upozornila, že v minulém zastupitelstvu byli dva členové 
z Baldovce a prováděli kontrolu dodržování pravidel provozu lomu a aut odjíždějících z lomu. 
Nyní nikdo takový není a bylo by dobré někoho určit, kdo tuto agendu bude mít na starosti. 
Starosta přislíbil probrat záležitost se zastupiteli na pracovní poradě a někdo bude určen 
k provádění pravidelných kontrol. 
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- Dále p. J. má podezření, že ji při těžbě v lomu zasáhli do pozemku. Toto prověří a zda k tomuto 
došlo bude řešit z majitelem lomu. 

- Následně p. J. upozornila, že ví o několika lidech, kteří nezaplatili poplatky za odpad, přestože 
mají rekreační objekt v obci. Starosta tuto informaci prověří. První polovina poplatku měla být 
zaplacena v březnu zbytek v červnu. Následně bude provedena kontrola o zaplacení a neplatiči 
budou vyzváni k nápravě. 

- P. V. se dotazoval na postup v řešení cesty v Baldovci za mostem k jeho nemovitosti. Byly 
zasypány díry, ale požaduje systémové řešení. Starosta seznámil s řešením. Byl zpracován 
návrh řešení, projektová cena, která je ve výši 470 tis. Kč. Poptal firmy k podání cenových 
nabídek, ty se nyní vrací a cena se pohybuje v rozmezí 320-440 tis.Kč. Problém, je se spodní 
vodou a projektant si není jistý, zda navržené opatření bude funkční po desítky let.  

 
Dále už žádné příspěvky do diskuse nebyly. 
 
Bod 12 – Závěr  
O přijatých usneseních jednotlivých bodů seznámil Martin Slouka. Starosta všem poděkoval a zasedání 

v 19.30 hod. ukončil. 

 


